
Protokół Nr XXII/12 
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej  30 listopada 2012 r. 
  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  o godz. 10  00 otworzył obrady XXII sesji Rady 
Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło  15 radnych  , 
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy 
Makowski,  Skarbnik Gminy Wiesława Łoch , Sekretarz Gminy Danuta Żygadło  i sołtysi zgodnie z 
listą obecności . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Obradom sesji przysłuchiwali się przedstawiciele prasy lokalnej oraz  radca prawny Roman Janił . 
W obradach sesji uczestniczyli również mieszkańcy gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  przed przyjęciem porządku obrad zaproponował 
przeprowadzenie dyskusji na temat nowego systemu   wywozu odpadów komunalnych, które mają 
obowiązywać od 1 lipca 2013 r.
Przewodniczący rady m.in. powiedział ,że ustawa nałożyła na gminy taki obowiązek, że od 1 lipca 
2013  r.  śmieci  będą   gminne  i  dalej  dodał  ,że  jeżeli  gmina  zajęła  by się  wywozem to  musi 
sporządzić specyfikację i ogłosić przetarg     i jest możliwość wstąpienia gminy do Związku Gmin 
Dolna  Odra ,  do  którego obecnie  należy 21  gmin  i  wówczas  ceny muszą  być  jednakowe dla 
wszystkich i do końca roku muszą być podjęte uchwały i opublikowane w dzienniku Województwa 
Zachodniopomorskiego  .Przewodniczący  przypomniał  ,że  na  posiedzeniach  komisji  odbyła  się 
dyskusje,metody naliczania opłat są różne, ale zdaniem przewodniczącego najbardziej sprawiedliwa 
jest od mieszkańca i powiedział ,że znana jest cena  po zmianie tj 9 zł przy selektywnym zbieraniu 
odpadów  i  15  zł  bez  segregacji  od  mieszkańca  miesięcznie  –  w  przypadku  wstąpienia  do 
Związku .Przewodniczący powiedział  o swojej  propozycji  ,  aby do 14 grudnia przedstawić  ten 
nowy system na zebraniach informacyjnych mieszkańcom gminy i  dopiero na sesji  14 grudnia 
podjąć uchwały dotyczące wywozu nieczystości .
Przewodniczący powiedział ,że zostały wyliczone  symulacyjne koszty jeżeli wykonawcą  usługi 
gmina we własnym zakresie i to jaka decyzja zostanie podjęta zależy od rady , a nie od wójta .
Kolejno  głos  zabrał  radny  Bogdan  Chaładus  i  wypowiedział  się  na  temat  wywozu  odpadów 
komunalnych po nowemu  m.in. powiedział o metodzie od gospodarstwa, o wywozie we własnym 
zakresie, o czym należałoby informować mieszkańców na zebraniach, o dużym wzroście kosztów i 
pozostałych metodach i to ,że nie należałoby zrzucić na Związek . 
Wójt Gminy zabierając głos w sprawie wywozu nieczystości m.in. powiedział ,że nikt nie zmusza 
do wstąpienia do Związku , ale są wyliczenia jakie stawki w przypadku Związku i i jakie będą 
stawki w przypadku , gdy gmina będzie wykonywać samodzielnie , powiedział wójt ,że osobiście 
jest za metodą od mieszkańca i korzystniej  będzie poprzez związek, a jeżeli rada zdecyduje ,że 
sami, to tak będzie . 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski przedstawił radzie wstępne wyliczenia gdyby gmina we własnym 
zakresie zorganizowała  wywóz odpadów  przy metodzie od ilości mieszkańców  stawka za odbiór 
odpadów przy selektywnej  gospodarce wyniosła  by 13,93 zł  (  z  VAT 15.05 zł  )  i  przy braku 
gospodarki selektywnej 17,42 zł ( z VAT 18,81 zł ) natomiast przy metodzie od ilości gospodarstw 
zakładając 4066 gospodarstw na terenie gminy , przy selektywnej 41.81 zł i bez selekcji 52,26 zł .
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Zastępca wójt  przedstawił stawki z gmin sąsiednich i dodał ,że stawki w przypadku wstąpienia 
gminy do Związku będą niższe .
Kolejno wywiązała się dyskusja radnych mówiono m.in.  o małych gospodarstwach i dużych , o 
rodzinach  dwu  osobowych  i  wieloosobowych-czyli  o  zaletach  i  wadach  metod,  o  ilości 
produkowanych odpadów, o zakupie czy dzierżawie pojemników i  o tym ,że będzie odbierana 
każda ilość wyprodukowanych śmieci i to ,że nie wszyscy będą w stanie płacić za wywóz , bo nie 
będzie ich na to stać .
Po zakończeniu dyskusji przewodniczący rady poddał pod głosowanie dwa wnioski : 
Pierwszy  wniosek  dotyczył  zorganizowania  na  terenie gminy  zebrań  informacyjnych  z 
mieszkańcami na temat nowego systemu wywozu odpadów komunalnych .
Rada Gminy w obecności  15 radnych na sali  podczas głosowania 7 głosami „za”  ,  4 głosami 
„przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi się „ - przyjęła wniosek .
Drugi wniosek dotyczył zmiany porządku obrad sesji poprzez zdjęcia z obrad  sesji 5 projektów 
uchwał dotyczących wywozu odpadów komunalnych i przeniesienia ich na sesję w dniu 14 grudnia 
2012 r. .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 7 głosami „za” , 5 
głosami „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi  się „ - przyjęła  wniosek .
Przewodniczący rady poinformował ,iż jest propozycja wójta o wykreślenie z porządku obrad sesji 
projektu uchwały nr  XXII/209/12 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej  innym jednostkom 
samorządu terytorialnego .
Wójt  Gminy  przedstawił  uzasadnienie  m.in.  powiedział  ,że  po  rozmowie  z  przedstawicielem 
Urzędu  Miasta  -uzgodniono  ,że   skoro  mamy zaplanowane  środki  na  schronisko  w  projekcie 
budżetu na rok 2013 to wystarczy i od nowego roku będzie sporządzone porozumienie .
Wobec  powyższego  przewodniczący  przegłosował  wniosek  dotyczący  zmiany  porządku  obrad 
przez wykreślenie projektu uchwały Nr XXII/209/12 .
Wniosek został przyjęty jednogłośnie tj. 15 głosami „za” .
Następnie  przewodniczący  odczytał  porządek  obrad  sesji  uwzględniając  przyjęte  zmiany 
wnioskami . 
Protokół Nr XXI/12 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 26 października   2012 r. 
został  przyjęty  przez  radę  bez  odczytywania  tj.  -  15  głosami  „za”  ,  „przeciw” 0  i  głosy 
„ wstrzymujące się „ 0” .
Porządek obrad XXII sesji Rady Gminy przed zmianami przedstawiała się następująco :
 1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XXII sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXI z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu  26 

października 2012 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt żyta do celów wymiaru podatku  rolnego 
4.Podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Stargard Szczeciński nieruchomości gruntowej 
5.Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości dla potrzeb realizacji celów publicznych  
6.Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia straży gminnej 
7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
   Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok 
8.Podjęcie uchwały w sprawie liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających  
   powyżej 4,5 % alkoholu ( z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem  
   sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 
   napojów alkoholowych na terenie gminy Stargard Szczeciński 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rodzajów świadczeń przeznaczonych w ramach
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     pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznania 
11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  wieloletniej 
prognozy finansowej  
12.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
13.Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  
    Stargard  Szczeciński  
14.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami   
     komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty 
15.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
     gospodarowanie odpadami komunalnymi  
16.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za  gospodarowanie 
     odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości  
17.Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
     zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i  zagospodarowania  
     tych odpadów  w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie  odpadami komunalnymi   
18.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej innym jednostkom samorządu  
     terytorialnego 
19.Analiza realizacji  budżetu gminy za 9 m-cy 2012 r.
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
20.Ocena realizacji budżetu Instytucji Kultury 
     Opinia Komisji Rewizyjnej
21.Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg, oraz przygotowania  do 
     zimy 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i  Budżetu 
22.Opracowanie planów pracy stałych komisji Rady Gminy Stargard Szczeciński na rok 2013 
     Materiały przedłożą przewodniczący poszczególnych komisji 
23.Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012 
     Raport przedstawi Zastępca Wójta     
24.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
25.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
26.Odpowiedzi na interpelacje radnych
27.Wolne wnioski i zapytania
28.Sprawy różne
29.Ustalenie terminu następnej sesji
30.Zamknięcie obrad  sesji
Porządek obrad XXII sesji Rady Gminy według, którego rada obradowała i przyjęła w głosowaniu 
15 głosami "za" , "przeciw" 0 i " głosy wstrzymujące się " 0  przedstawiał się jak niżej :
  1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XXII sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXI z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu  26 

października 2012 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt żyta do celów wymiaru podatku  rolnego 
4.Podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Stargard Szczeciński nieruchomości gruntowej 
5.Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości dla potrzeb realizacji celów publicznych  
6.Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia straży gminnej 
7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
   Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok 
8.Podjęcie uchwały w sprawie liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających  
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   powyżej 4,5 % alkoholu ( z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem  
   sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 
   napojów alkoholowych na terenie gminy Stargard Szczeciński 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rodzajów świadczeń przeznaczonych w ramach
     pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznania 
11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  wieloletniej 
prognozy finansowej  
12.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
13.Analiza realizacji  budżetu gminy za 9 m-cy 2012 r.
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
14.Ocena realizacji budżetu Instytucji Kultury 
     Opinia Komisji Rewizyjnej
15.Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg, oraz przygotowania  do 
     zimy 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i  Budżetu 
16.Opracowanie planów pracy stałych komisji Rady Gminy Stargard Szczeciński na rok 2013 
     Materiały przedłożą przewodniczący poszczególnych komisji 
17.Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012 
     Raport przedstawi Zastępca Wójta     
18.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
19.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
20.Odpowiedzi na interpelacje radnych
21.Wolne wnioski i zapytania
22.Sprawy różne
23.Ustalenie terminu następnej sesji
24.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Brak interpelacji .
Ad.3
Podjęcie  uchwały  Nr  XXII/194/12  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  1  dt  żyta  do  celów 
wymiaru podatku rolnego 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i zapytał się o pytania i 
uwagi ze strony radnych . 
Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowania .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 12 głosami "za" , " 
przeciw" 3 i głosy " wstrzymujące się " 0 – podjęła uchwałę  Nr XXII/194/12 , która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4
Podjęcie  uchwały  Nr  XXII/195/12  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Stargard  Szczeciński 
nieruchomości gruntowej 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania  15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i „ głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/195/12 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XXII/196/12 w sprawie zamiany nieruchomości dla potrzeb realizacji 
celów publiczny
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 
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„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XXII/196/12 , która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu . 
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XXII/197/12 w sprawie utworzenia straży gminnej 
Przewodniczący rady przypomniał, że wszystkie projekty uchwał były omawiane na komisjach i 
pozwoli sobie wszystkich nie odczytywać. 
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 13 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i 2 głosami  „ wstrzymującymi się „ – podjęła uchwałę Nr XXII/197/12 , która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu . 
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XXII/198/12 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok  
Przewodniczący rady przypomniał,że była zgłoszona przez wójta na wszystkich komisjach  zmiana 
stawki odnośnie obniżenia wynagrodzenia przewodniczącego i sekretarza komisji alkoholowej  .
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XXII/198/12 , która stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu . 
Ad.8
Podjęcie  uchwały  Nr  XXII/199/12  w  sprawie  liczby  punktów sprzedaży  napojów 
alkoholowych zawierających powyżej 4,5 % alkoholu ( z wyjątkiem piwa ) przeznaczonych do 
spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu  sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Stargard Szczeciński .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania  15 głosami „za” , 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/199/12 , która stanowi 
załącznik nr  8 do protokołu . 
Ad.9
Podjęcie uchwały Nr XXII/200/12 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XXII/200/12 , która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu .
Ad.10 
Podjęcie uchwały Nr XXII/201/12 w sprawie ustalenia rodzajów świadczeń przeznaczonych w 
ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznania  
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania  15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XXII/201/12 , która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu . 
Ad.11
Podjęcie uchwały Nr XXII/202/12 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej 
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XXII/202/12 , która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu . 
Ad.12
Podjęcie uchwały Nr XXII/203/12 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały .
Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania   15  głosami 
„za” ,”przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXII/203/12 , która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu .  
Ad.13
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do analizy 
realizacji budżetu gminy za 9 m-cy 2012 r. , a mianowicie : 
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Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 27 listopada 2012 roku dokonała analizy z wykonania 
budżetu gminy Stargard Szczeciński  za okres od dnia 1 stycznia do końca kwartału III roku 2012 . 
Komisja przedstawioną informację przyjęła . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.14
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do tematu 
oceny realizacji budżetu Instytucji Kultury , a mianowicie : 
Komisja  Rewizyjna  na  posiedzeniu  w  dniu  27  listopada   dokonała  oceny  realizacji  budżetu 
Instytucji  Kultury na podstawie przygotowanej informacji,  według stanu na dzień  31.10.2012 r. 
Komisja również zapoznała się z dodatkową informacją dotyczącą zrealizowanych w 2012 roku 
projektów  oraz projektów planowanych do realizacji w 2013 roku i z wynikami czytelnictwa za 
okres 10 miesięcy bieżącego roku w poszczególnych bibliotekach . Komisja przyjęła przedstawioną 
informację i uważa ,że działalność Instytucji jest zbyt ograniczona, zdaniem komisji powinna być 
rozszerzona np. o działalność w świetlicach wiejskich .
Ponadto przewodnicząca dopowiedziała, że uzgodniono z wójtem spotkanie w następnym roku na 
którym mają   być  omówione sprawy związane z  działalnością   Instytucji  Kultury i  to   czym 
mogłaby się jeszcze zajmować .
Radni uwag i pytań nie zgłosili. 
Ad.15
Przewodniczący Komisji  Gospodarki   Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  Hubert  Lis  przedstawił 
opinie  komisji  do  tematu  z  wykonania  zadań  w  zakresie  budowy  i  naprawy  dróg,  oraz 
przygotowania do zimy , a mianowicie :
Komisja Gospodarki Mienia komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2012 r. 
dokonała analizy informacji z wykonania  zadań w zakresie budowy, przebudowy i naprawy dróg 
oraz z przygotowania do okresu zimowego 2012/2013.
Komisja po przeprowadzeniu dyskusji – informację przyjęła .
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.16
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Hubert Lis przedstawił plan 
pracy komisji na rok 2013 . 
Plan pracy stanowi załącznik nr 13  do protokołu .
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił plan pracy 
komisji na rok   2013.
Plan pracy stanowi załącznik nr 14 do protokołu . 
Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej   Agnieszka Lenda przedstawiła plan pracy komisji  na rok 
2013 .
Plan pracy stanowi załącznik nr 15  do protokołu . 
Radni uwag do przedstawionych planów pracy poszczególnych komisji nie zgłosili, tym samym 
plany pracy przyjęli . 
Ad.17 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski przedstawił raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 
szkolny 2011/2012 .
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.18
Wójt  Gminy Kazimierz  Szarżanowicz  przedstawił  informację  dotyczącą  realizacji  zadań  przez 
gminę w okresie międzysesyjnym a mianowicie:
I. Zarządzeniem Nr 178/12 z dnia 30 października br. dokonano zmian budżetu gminy na 2012 r. 
oraz ustalono układ wykonawczy do zmian poprzez:
1.  Zwiększenie  dochodów  i   zwiększenie  wydatków  budżetu  gminy  o  kwotę   218.349  zł 
związanych z realizacją zadań własnych  z tego:
a) w dziale 852 Pomoc społeczna –  o kwotę 61.708 zł - dotacje celowe otrzymane z budżetu 
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państwa  na  realizację  własnych  zadań   z  zakresu  wspierania  rodziny  i  z  przeznaczeniem  na 
dofinansowanie realizacji programu „ Pomoc państwa w zakresie dożywiania”.
b)  w  dziale  854  Edukacyjna  Opieka  Wychowawcza   –   o kwotę  156.641  zł  dotacje  celowe 
otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych zadań z przeznaczeniem na pomoc materialną 
dla uczniów.
II. Zarządzeniem Nr 179/12 z dnia 31 października br. dokonano zmian budżetu gminy na
 2012 r. oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez:
1. Zmniejszenie i  zwiększenie wydatków budżetu gminy związanych z realizacją zadań własnych 
o kwotę  13.874 zł  z tego:

   -  w  dziale  700  Gospodarka  Mieszkaniowa   -  zmniejszono  i  zwiększono  wydatki  w 
poszczególnych paragrafach o kwotę 200 zł , 
    -  w  dziale  754  Bezpieczeństwo  publiczne  i  ochrona  przeciwpożarowa  -   zmniejszono  i 
zwiększono wydatki w poszczególnych paragrafach o kwotę 36 zł
    - w dziale 801 Oświata i wychowania -  zmniejszono i zwiększono wydatki w poszczególnych 
paragrafach o kwotę 2.490 zł
    -  w dziale 852 Pomoc społeczna -  zmniejszono i zwiększono wydatki  w poszczególnych 
paragrafach o kwotę 11.088 zł
    - w dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska - zmniejszono i zwiększono 
wydatki w poszczególnych paragrafach o kwotę 2.500 zł
    - w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zmniejszono i zwiększono wydatki w 
poszczególnych paragrafach o kwotę 50 zł.
Ustalony został układ wykonawczy do dokonanych zmian w podziale na jednostki organizacyjne 
i jednostki pomocnicze realizujące wydatki budżetowe.
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:
1) Wystawiono 8 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, położonych na 

terenie gminy w obrębach: Barzkowice, Sowno, Strachocin, Trzebiatów, Warchlino i Żarowo.
2) Zgodnie  z  art.  7  ustawy  z  dnia  11  kwietnia  2003  r.  o  kształtowaniu  ustroju  rolnego 

poświadczono  15  oświadczeń  o  łącznej  powierzchni  użytków  rolnych,  16  oświadczeń  o 
osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz 11 oświadczeń o posiadaniu praktycznych 
kwalifikacji rolniczych.

3) Wydano decyzje zatwierdzającą projekt podziału nieruchomości oznaczonych jako:
działka nr 205/3, położona w obrębie Kiczarowo,
działka nr 407/4, położona w obrębie Żarowo,
działka nr 206/3, położona w obrębie Kiczarowo,
działka nr 122, położona w obrębie Grzędzice,
działka nr 2/6, położona w obrębie Grabowo,
działka nr 227/28, położona w obrębie Żarowo,
działaka nr 30/30, położona w obrębie Lipnik.
4) Wydano decyzje umarzające postępowanie w sprawie wydania decyzji  o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.:

- „Budowa 4 elektrowni wiatrowych o mocy do 3MW każda (jt. do 12 MW) zadanie 1 Małkocin, 
wraz z towarzyszącą infrastrukturą drogową i elektroenergetyczną na działkach 5, 144/1, 164/6, 
193/3 obręb Małkocin”,
 - „Budowa 7 elektrowni wiatrowych o mocy do 3MW każda (jt. do 21 MW) zadanie 2 Małkocin, 
wraz z towarzyszącą infrastrukturą drogową i elektroenergetyczną na działkach 52, 56, 93, 172/3, 
221/1, obręb Małkocin”,
 - „Budowa 3 elektrowni wiatrowych o mocy do 3MW każda (jt. do 9 MW) zadanie 3 Małkocin, 
wraz z towarzyszącą infrastrukturą drogową i elektroenergetyczną na działkach 7/9, 92, 101 obręb 
Małkocin”,
-  „Budowa  4  elektrowni  wiatrowych  o  mocy  do  3MW  każda  (jt.  do  12  MW)  zadanie  4 
Grabowo/Małkocin, wraz z towarzyszącą infrastrukturą drogową i  elektroenergetyczną na   
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działkach 178, 179, 189, obręb Grabowo oraz 232/15, obręb Małkocin”,
 - „Budowa 5 elektrowni wiatrowych o mocy do 3MW każda (jt. do 15 MW) zadanie 5 Grabowo, 
wraz z towarzyszącą infrastrukturą drogową i elektroenergetyczną na działkach 28/5, 28/3, 102, 
122, 128, obręb Grabowo”.

5)  Przygotowano rozliczenie zadania - „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 
Stargard  Szczeciński”,  dofinansowanego  przez  Wojewódzki  Fundusz  Ochrony  Środowiska  w 
Szczecinie. 
6) Wydano 9 zezwoleń na usunięcie drzew.

Wydano projekt decyzji dla Zarządu Dróg Powiatowych w Stargardzie Szczecińskim na usunięcie 
drzew  rosnących  w  pasie  drogowym  drogi  publicznej  w  Smogolicach,  celem  uzgodnienia 
z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Szczecinie,

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:
I. Zadania wykonane
1. Wybudowano centrum kultury i sportu w Barzkowicach.
2. Wykonano wspólnie z MPGK Stargard Szczeciński i Gminą Kobylanka zadania pn. Ochrona 

wód Jeziora Miedwie poprzez budowę sieci kanalizacyjnej  i przebudowę oczyszczalni ścieków 
w aglomeracji  Stargard Szczeciński  -  wybudowano systemy kanalizacyjne w zlewni  jeziora 
Miedwie - system Stargard Szczeciński ciąg 1A - Wierzchląd - Skalin - Golczewo - Gmina 
Stargard Szczeciński.

3. Wykonano wspólnie z MPGK Stargard Szczeciński i Gminą Kobylanka zadania pn. Ochrona 
wód Jeziora Miedwie poprzez budowę sieci kanalizacyjnej  i przebudowę oczyszczalni ścieków 
w aglomeracji  Stargard Szczeciński  -  wybudowano systemy kanalizacyjne w zlewni  jeziora 
Miedwie - system Stargard Szczeciński ciąg 1 – Koszewo – Koszewko - Wierzchląd -  Gmina 
Stargard Szczeciński.

4. Wykonano wentylację w pomieszczeniu z piecem c.o.  w nowo nabytym lokalu mieszkalnym 
w Barzkowicach 6.

5. Zakupiono i zamontowano klapę zwrotną w studni kanalizacji w Koszewie.
6. Zakupiono węgiel na potrzeby ogrzewania gminnych lokali użytkowych (budynek byłej szkoły 

Koszewo, ośrodek zdrowia Sowno i świetlica w Skalinie).
7. Zakupiono materiały budowlane  przeznaczone  na odnowienie pomieszczeń szatni sportowej w 

Koszewie.
8. Zakupiono  materiały  budowlane   z  przeznaczeniem  na  naprawę  podestu   przy  schodach 

zejściowych na boisku w Koszewie. 
9. Przeprowadzono przegląd szczegółowy 11 obiektów mostowych zarządzanych przez Gminę 

Stargard Szczeciński oraz założono książki obiektów budowlanych dla 2 mostów. 
10. Wykonano  odcinek  chodnika  w  miejscowości  Grabowo,  za  kościołem,  wzdłuż  drogi 

wewnętrznej (dz. nr geod. 235).   
11. Wyremontowano  chodnik  wzdłuż  drogi  gminnej  nr  5141  w  miejscowości  Krąpiel 

(za kościołem) w wyniku zniszczenia przez pojazdy ciężarowe.  
II. Postępowania przetargowe
1. Przeprowadzono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia  publicznego 

pn. „Ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności  Zamawiającego”.  Postępowanie jest w fazie 
ogłoszenia.

2. Przeprowadzono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia  publicznego 
pn.  „Zakup  energii  elektrycznej  na  potrzeby  grupy  zakupowej  utworzonej  przez  jednostki 
samorządu   terytorialnego  z  terenu  Powiatu  Stargardzkiego”.  Postępowanie  w  fazie  przed 
podpisaniem umowy (realizacja zadania  wspólnie z powiatem stargardzkim).  

3. Zakończono postępowania w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia  publicznego pn. 
„Zimowe utrzymanie dróg, związanych z dowozem uczniów do szkół,  zlokalizowanych  na 
terenie  Gminy  Stargard  Szczeciński   w  sezonach  zimowych   2012/2013  i  2013/2014. 
Postępowanie unieważniono w dn. 06.11.2012 r. – brak ofert.
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4. Zakończono postępowania w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia  publicznego pn. 

„Zimowe utrzymanie dróg, związanych z dowozem uczniów do szkół,  zlokalizowanych  na 
terenie  Gminy  Stargard  Szczeciński   w  sezonach  zimowych   2012/2013  i  2013/2014. 
Postępowanie  unieważniono w dn.  22.11.2012 r.  –  wpłynęła  jedna oferta  zawierająca ceny 
jednostkowe ośmiokrotnie wyższe od zakładanych co daje wzrost kosztów usługi ≈ 800%.

5. Zakończono  postępowanie  w  trybie  bezprzetargowym  wyboru  wykonawcy  obsługi 
inwestorskiej zadania inwestycyjnego p.n. „Remont drogi  osiedlowej nr 502 w Pęzinie”.  W 
postępowaniu złożono dwie oferty cena najtańszej oferty 4 428,00  zł cena oferty najdroższej 
7 096,08  zł.  Podpisano  umowę  z  wykonawca  Usługi  Projektowo  –  Budowlane   Roman 
Kaczmarek  ul.  Powstańców  Warszawy  3c/10  z siedziba  w  Stargardzie  Szczecińskim,  cena 
brutto 4 428,00 zł.

W Referacie Planowania Przestrzennego:
1. Wydano:
− 13 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, 
− 5 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 
− 4 decyzje w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy,    
− 9 opinii  o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego  lub  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy, 

− 7 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości z 
ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego lub przepisami odrębnymi, 

− 4 wypisy i  wyrysy z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz  Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,

− 58  zaświadczeń  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania 
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy,

− 6 informacji o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,

− 14 zawiadomień o ustaleniu numerów porządkowych dla budynków mieszkalnych;
2. Wystąpiono  z  wnioskami  do  Starosty  Stargardzkiego,  w  związku  z  podjęciem  przez  Radę 

Gminy uchwał ustalających nazwy ulic dla dróg w miejscowościach Sowno, Witkowo Drugie, 
Witkowo  Pierwsze  i  Radziszewo,  o  zwolnienie  od  uiszczania  opłat  za  wydanie  dowodu 
rejestracyjnego pojazdu oraz  za wydanie nowego prawa jazdy,  lub znacznego zmniejszenia 
wysokości  tychże  opłat,  mieszkańców  wyżej  wymienionych  miejscowości,  posiadających 
prawo jazdy oraz będących właścicielami bądź posiadaczami pojazdów; osoby te, z powodu 
zmiany stanu faktycznego w zakresie adresu zamieszkania, zobowiązane będą do ubiegania się 
o  wydanie  nowych  dokumentów;  przepisy  ustawy Prawo  o  ruchu  drogowym  upoważniają 
w takim przypadku radę powiatu do zmniejszenia opłat lub też zwolnienia od ich uiszczania.

Ponadto  Wójt  poinformował,  że  brał  udział  w  niżej  wymienionych  spotkaniach 
i uroczystościach:
30.10.2012 r. - spotkanie Rady Powiatowej Izby Rolniczej-Wiechowo
06.11.2012 r. - spotkanie u Starosty
08.11.2012 r. - SP Strachocin – apel z okazji Święta Niepodległości
11.11.2012 r. - Narodowe Święto Niepodległości w Kolegiacie
12.11.2012 r. - SP Pęzino – apel szkolny z okazji Święta Niepodległości
12.11.2012 r. - spotkanie z sołtysami
14.11.2012 r. - otwarcie przedszkola w Koszewie
Kolejno Wójt Gminy  odczytał pismo Polskiego Stowarzyszenia Energetyki Wiatrowej  na temat : 
Energetyka Wiatrowa :Finansowania przez inwestorów zmian w miejscowych planach zagospoda-
rowania przestrzennego  jest legalne .
Drugi temat poruszony przez wójta dotyczył pisma Kancelarii Prawnej Radcy Prawnego – Poznań 
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skierowanego do Wójta Gminy w którym to piśmie w imieniu Zarządu Spółki Energy on West 
Sp. z o.o. zostały podjęte czynności radcy zmierzające do uzyskania odszkodowania powstałego w 
majątku Spółki w związku z działaniami Gminy Stargard Szczeciński uniemożliwiającymi 
realizacji inwestycji „ Farma Wiatrowa Grabowo – Małkocin „ i tutaj wójt odczytał brzmienie całe-
go pisma .
Radca prawny odnosząc się do tego pisma powiedział m.in. , że radni byli informowani ,że mogą 
zwrócić się o odszkodowanie, bo nic nie mają tutaj nic do stracenia , dzielą roszczenia na 2 części 
tj. poniesione koszty i utracone korzyści i tutaj radca powiedział czy będą w stanie udowodnić i 
przekonać sąd , że gmina im to zleciła i poinformował ,że odnośnie utraconych korzyści to według 
rokowań radcy  są małe szanse na wygranie , natomiast jeżeli chodzi o koszty to tutaj radca nie był 
pewien. 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski przedstawił informację dotyczącą prowadzonego postępowania  w 
sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: Budowa 
zespołu elektowni  wiatrowych o  mocy łącznej  do  69 MW wraz  z  towarzyszącą  infrastrukturą 
drogową i elektroenergetyczną – obręb Małkocin i Grabowo", gmina Stargard Szczeciński.
08.10.2012  r.  -  złożono  wniosek  przez  ENERGY ON  WEST  w  sprawie  wydania  decyzji  o 
środowiskowych uwarunkowanich dla ww. przedsięwzięcia
22.10.2012 r. - sporządzono obwieszczenie zawiadamiające o wszczęciu postępowania w/w sprawie
22.10.2012 r. - wystąpiono do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Stargardzie 
Szczecińskim oraz do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Szczecinie w celu wydania 
opinii co do potrzeby przeprowadzenia oceny oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko 
07.11.2012  r.  -  sporządzono  obwieszczenie  o  przesunięciu  terminu  wydania  postanowienia 
w sprawie konieczności przeprowadzenia oceny oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko lub 
braku takiej potrzeby. Termin został przesunięty na dzień 07.12.2012 r. z uwagi na oczekiwanie na 
opinię   Regionalnego  Dyrektora  Ochrony  Środowiska  w  Szczecinie  oraz  Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Stargardzie Szczecińskim.
09.11.2012  r.  -  wpłynęła  opinia  sanitarna  PPIS  w  Stargardzie  o  stwierdzeniu  potrzeby 
przeprowadzenia oceny oddziaływania w/w przedsięwzięcia na środowisko
14.11.2012 r. - wpłynęła opinia RDOŚ w Szczenie o istnieniu konieczności przeprowadzenia oceny 
oddziaływania ww. przedsięwzięcia na środowisko
Kolejnym etapem będzie wydanie przez Wójta Gminy Stargard Szczeciński wydanie postanowienia 
w sprawie konieczności przeprowadzenia oceny oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko lub 
braku takiej potrzeby.
Ponadto  Zastępca  Wójta  Jerzy  Makowski  przedstawił  informację  dotyczącą  prowadzonych 
postępowań w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięć jak 
niżej:
07.11.2012  r.  -  wydano  decyzję  o  umorzeniu  postępowania  w  sprawie  wydania  decyzji 
o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: "Budowa 7 elektrowni wiatrowych 
o mocy do 3MW każda (jt. do 21 MW) zadanie 2 Małkocin, wraz z towarzyszącą infrastrukturą 
drogową  i  elektroenergetyczną  na  działakach 52,56,93,172/3,  221/1,  obręb Małkocin".  W dniu 
08.11.2012  r.  sporządzono  obwieszczenie  o  podaniu  do  publicznej  wiadomości  informację  o 
wydaniu ww. decyzji.
08.11.2012  r.  -  wydano  decyzję  o  umorzeniu  postępowania  w  sprawie  wydania  decyzji  o 
środowiskowych uwarunkowanich dla przedsięwzięcia pn.:  Budowa 3 elektrowni  wiatrowych o 
mocy do 3MW każda (jt.  do 9 MW) zadanie 3 Małkocin,  wraz  z  towarzyszącą  infrastrukturą 
drogową i elektroenergetyczną na działkach 7/9, 92, 101 obręb Małkocin". W dniu 09.11.2012 r. 
sporządzono obwieszczenie o podaniu do publicznej wiadomości informację o wydaniu ww. decyzji
15.11.2012  r.  -  wydano  decyzję  o  umorzeniu  postępowania  w  sprawie  wydania  decyzji  o 
środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: "Budowa 5 elktrowni wiatrowych o 
mocy do 3 MW każda (jt. do 15 MW) zadanie 5 Grabowo, wraz z towarzyszącą infrastrukturą 
drogową i elektroenergetyczną na działakach 28/5, 28/3, 102, 122, 128, obręb Grabowo". W dniu 



- 11 -
15.11.2012  r.  sporządzono  obwieszczenie  o  podaniu  do  publicznej  wiadomości  informację  o 
wydaniu ww. decyzji.
15.11.2012  r.  -  wydano  decyzję  o  umorzeniu  postępowania  w  sprawie  wydania  decyzji  o 
środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: "Budowa 4 elektrowni wiatrowych o 
mocy do 3MW każda (jt.  Do 12 MW) zadanie 1 Małkocin, wraz z towarzyszącą  infrastrukturą 
drogową  i  elektroenergetyczną  na działakach 5,  144/1,  164/6,  193/3 obręb Małkocin".  W dniu 
15.11.2012  r.  sporządzono  obwieszczenie  o  podaniu  do  publicznej  wiadomości  informację  o 
wydaniu ww. decyzji.
15.11.2012  r.  -  wydano  decyzję  o  umorzeniu  postępowania  w  sprawie  wydania  decyzji  o 
środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: "Budowa 4 elektrowni wiatrowych o 
mocy  do  3MW  każda  (jt.  do  12  MW)  zadanie  4  Grabowo/Małkocin,  wraz  z  towarzyszącą 
infrastrukturą  drogową  i  elektroenergetyczną  na działakach 178, 179, 189, obręb Grabowo oraz 
232/15/  obręb  Małkocin".  W  dniu  15.11.2012  r.  sporządzono  obwieszczenie  o  podaniu  do 
publicznej wiadomości informację o wydaniu ww. decyzji.
Decyzje staną się ostateczne po upływie 14 dni od dnia doręczenia ostatniej stronie postępowania. 
Do dnia 30.11.2012 r. żadne odwołanie do tut. Urzędu nie wpłynęło.
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili . 
Ad.19 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal przedstawił radzie informacje o działalności w okre-
sie międzysesyjnym, a mianowicie w pierwszej kolejności odczytał pisma jakie wpłynęły do rady  : 
– pismo sołtysa sołectwa Trzebiatów i Grzędzice w sprawie rezygnacji z funkcji sołtysa ,
– pismo Komendanta Wojewódzkiej Policji w Szczecinie dotyczące pozytywnej opinii wniosku
       w sprawie utworzenia Straży Gminnej w Stargardzie Szczecińskim ,
– pismo Wójta Gminy skierowane do firmy „ Energy on West” Spółka z o.o.- do wiadomości 
Rada Gminy ,
– Pisma Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Szczecinie .
Ponadto przewodniczący poinformował,że uczestniczył w spotkaniu roboczym sołtysów w dniu 12 
listopada 2012 r. jak również 14 listopada w otwarciu Przedszkola w Koszewie .
Ad.20 
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.21
Brak .
Ad.22
Radny Marek Nowicki poruszył sprawę drogi Lubowo i dziury na tej drodze za mostem i ciągłym 
zlewaniu tej drogi ,że trzeba zrobić odpływ wody .
Przewodniczący Rady powiedział o drodze w Trzebiatowie,że nie można przejść poboczem i zda-
niem przewodniczącego Radna Powiatowa , która jest już drugą kadencję powinna w sprawie tej 
drogi coś zrobić .
Radny Bogdan Chaładus – poruszył temat udzielonej wypowiedzi w sprawie jelenia, które to zwie-
rze padło i miało być z utylizowane przez gminę, a tak się nie stało .
Sekretarz Gminy Danuta Żygadło odpowiedziała ,że to nie ona udzielała wypowiedzi i najlepiej tą 
sprawę będzie znała Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  ale dodała,że 
faktem było ,że to zwierzę padło i Pan, który go leczył to zwierzę ma dostarczyć na punkt do utyli-
zacji , a potem okazało się że to gmina miała zrobić . 
Sekretarz również powiedziała o interwencji w sprawie chorego ptaka, który jak się okazało został 
znaleziony na ulicy w mieście .
Radny Bogdan Chaładus – poruszył jeszcze sprawę budowy chodnika przy drodze koło krzyża w 
Pęzinie w kierunku szkoły przez Powiat .       
Wójt Gminy – odpowiedział ,że w tej sprawie rozmawiał telefonicznie z  Powiatem i zależy wyko-
nanie tego chodnika od budżetu .
Sołtys Sołectwa Rogowo Pan Banaszczyk powiedział o budynku Rogowo 15, który ma być 
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rozebrany, jest zabezpieczony, ale mimo to stwarza niebezpieczeństwo i tutaj sołtys zaproponował, 
aby rozwalić ten budynek używając ciągników . 
Wójt Gminy wyjaśnił, że budynek został zabezpieczony i jest  brak środków aby go pilnować, a 
gmina poczyniła starania , aby ten budynek rozebrać i gruz wywieść na wysypisko.
Ad.23
Przewodniczący rady podał termin zwołania XXIII sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński na dzień 
14 grudnia 2012 r. godz. 8 00  .
Ad.24
Wobec wyczerpania porządku obrad XXII sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński Przewodniczący 
Rady Gminy Edward Kosmal podziękował wszystkim za udział i o godz. 13 20 zamknął obrady .
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